



RatiLanna Spa

RATILANNA SPA LIMITED TIME OFFERS

限时优惠

July - September 2019 | 2019年7月-9月

PINK HERBAL INDULGENCE

1.5 hrs. THB 2,500 per person

Turn down daily stress and city pollution then finally be indulged by combinations of pink herbs that maximize your comfort at RatiLanna Spa. Beside that they are pretty, it is cool, calm, and great to be connected to Himalayan pink salt, Roselle flower, rose water and their inspiring benefits to a healthier skin.

Contains 80+ of minerals and traces, Himalayan pink salt is known not to only detoxify but it also hydrates, boosts circulation and stabilizes PH balance. That is why it makes a perfect body scrub.

Known as 'Botox Flower', Roselle body wrap is a powerhouse of anti-aging. Full of natural AHA, it helps encourage skin cell turnover for a fresher, younger and smoother skin. It also increase moisture and firm your skin's look.

Rose water, an amazing ingredient in our facial treatment, is gentle and soothing irritated facial skin. Its luxurious aroma not only calm your senses, but helps tighten skin pores and tone up the skin at finished look.

After greeted with refreshing pink herbal drinks and cold towel please choose one of the three ways to maximize your Pink Herbal Indulgence

- ◆ Himalayan Salt Scrub • Roselle Body Wrap
- ◆ Himalayan Salt Scrub • Rose Water & Collagen Facial
- ◆ Roselle Body Wrap • Rose Water & Collagen Facial

RATILANNA SPA BEST SELLER CHOICES FOR RATILANNA IN HOUSE GUEST. GET EXCLUSIVE DISCOUNT ON THE FOLLOWING THERAPIES ON LIMITED TIME OFFERS!

- ◆ The Rose of RatiLanna 1 hr. at only THB 2,900
- ◆ Crystal Oil Massage 1 hr. at only THB 1,900
- ◆ Detoxifying Facial 1.5 hrs. at only THB 2,600
- ◆ Detoxifying Facial 1 hr. at only THB 1,900
- ◆ Royal Aquamarine Facial 1 hr. at only THB 2,300
- ◆ 5% discount on other regular Spa Treatments and Spa Packages

粉色草药特惠

1.5 小时，每人 2,500 泰铢

有助于减少日常压力和城市污染，最后在粉色草药的组合下得到放松，最大限度地提高您在RatiLanna水疗中心的舒适度。除此之外，它们非常漂亮，凉爽，平静，同时也非常适合与喜马拉雅粉盐，洛神花，玫瑰水结合使用，来获得更健康的肌肤。

含有80多种矿物质和痕迹，喜马拉雅粉盐不仅可以排毒，还可以保湿，促进血液循环，稳定PH值平衡。这就是为什么它可以成为完美的身体磨砂膏。

洛神花身体裹敷被称为“肉毒杆菌花”，是抗衰老的强大动力。洛神花充满天然AHA，有助于促进皮肤细胞更新，使皮肤更充满活力，更年轻，更光滑。同时 它还可以增加水分，紧致肌肤。

玫瑰水是我们面部护理中令人感叹的一种成分，能够温和舒缓面部肌肤。它的奢华香气不仅可以使你平静，还可以起到紧致毛孔，让肌肤看起来更有光泽的效果。

在享用三种草药制成的焕活新生粉色药水之后，请使用冰毛巾冷敷，极致您的粉色草本之旅！请从以下三种粉色草本选择！时常

- ◆ 喜马拉雅盐磨砂膏 • 洛神身体裹敷
- ◆ 喜马拉雅盐磨砂膏 • 玫瑰水和胶原蛋白面部护理
- ◆ 洛神身体裹敷 • 玫瑰水和胶原蛋白面部护理

RATILANNA SPA是 RATILANNA IN HOUSE 住客的最佳选择 限时优惠，享受以下疗程的独家折扣！

- ◆ 兰纳玫瑰 2 小时 2,900 铢
- ◆ 精油按摩 1 小时 1,900 铢
- ◆ 排毒面部护理 1.5 小时 2,600 铢
- ◆ 排毒面部护理 1 小时 1,900 铢
- ◆ 皇家蓝宝石护理 1 小时 2,300 铢
- ◆ 其他常规水疗护理和水疗套餐可享受 5% 的折扣

For reservation and for more information please call 053 999 333

or e-mail: info@ratilannachiangmai.com

www.ratilannachiangmai.com

